
 

Schriftelijke vragen Natuurlijk Nieuwkoop 

 

Ventilatie in schoolgebouwen 

Op 8 februari jl. heeft het college in een reactie op schriftelijke vragen van Natuurlijk 

Nieuwkoop aangegeven dat de schoolbesturen werkten aan een onderzoek naar de 

luchtkwaliteit van de Nieuwkoopse scholen in het belang van een goede gezondheid van 

onze leerlingen. 

Volgens het college ligt de regie van de aanpak van de ventilatieproblemen bij de 

schoolbesturen maar het college is bereid om vanuit de gemeente de schoolbesturen waar 

mogelijk te ondersteunen bij de aanpak en in gezamenlijkheid naar oplossingen te zoeken. 

 

Vragen: 

1. Is het onderzoek naar de luchtkwaliteit/ventilatieproblemen afgerond? 

2. Wordt er op dit moment door schoolbesturen en gemeente samengewerkt om te 

komen tot goede oplossingen voor mogelijke problemen met de luchtkwaliteit en 

ventilatie in de schoolgebouwen? 

3. Bij welke knelpunten wordt van de gemeente gevraagd de schoolbesturen te 

ondersteunen? 

 

Pien Schrama – 30 augustus 2022 

 


